
Predsedniki krajevnih
konferenc ZRVS
pripovedujejo

DARKO SMERKOU,
KK ZRVS Črnuče:

• Sem najmlajši predse-
dnik krajevne konference
ZRVS v občin- Bežigrad
Pripravljamo se na deiitev
naše krajevne skupnosti na
štiri nove RVS smo vktju-

čeni v vsa dela pn delitvi.
Veltko nas je vključenih v
DPO. DO in v samo krajev-
no skupnost

Naše mnenje je. da bi na-
šo organizacijo RVS razde-
lili samo na dve osnovni or-
ganizaciji. Vsaka pa bi zaje-
mala dve novi krajevni
skupnosti, to pa zaradi
majhnega števila članstva
Še vedno pa bi bili obe
osnovni organizactji vkHju-
čeni v sedanjo krajevno
konterenco ZRVS Črnuče
Tako bi pod Titovo cesto
bila ena osnovna organiza-
cija, nad Tilovo cesto pa
druga."

STANE PROSEN, KK
ZRVS Ivan Kavčič:

••Naša organizacija je bi-
la ustanovljena v začetku
februarja 1978. Takoj smo
pričeli z delom v krajevni

skupnosti in smo že pred
volitvami sodelovali s KK
SZDL pri pripravah in pri
izbiri ter predlaganju kan-
didatov za KS. Svoje pred-
stavnike imamo v KS. DPO,
DO in v drugih organizači-
jah Z vojaško gimnazijo

Franc Rozman Stane zeto
dobro sodelujemo na vseh
področjih Pripravljamo se
na ustanovitev osnovnih
organizacij ZRVS v okviru
naše krajevne organizacije
Pri KO ZRVS imamo aktiv
ZK, po.potrebi bomo akttve
ZK ustanovili tudi v osnov-
nih orgamzacijah ZRVS

Sodelovanje z mladino je
dobro, prav tako tudi s ta-
borniki. ki so vključeni v
partizanski tabormški
odred Bičkova skala Prav
tako želimo sodelovati s
Srednjo gradbeno šolo.
medtem ko na Gradbeni
poklicni šoii ne kažejo po-
sebnega zanimanja za so-
delovanje Želimopasepo-
vezati z visokimi šolami na
našem področju. m kjer so
možnosti, na teh Šolah
ustanoviti aktive ZRVS «

VIKTOR MLAKAR,
KK ZRVS Stožice:

-Kot mlada organizacija
ZRVS s šolo, ki je na našem
'w*n:i tesno sodelujemo.

Ker pa v šotski okoliš spa-
dajo še KS Urška Zatler. Je-
žtca in Savlje-Kleče, uspeš-
no sodelujemo s KO ZRVS
iz teh KS na področju
obrambne vzgoje na šoli in
na vseh drugih področjih
Dokaz dobrega sodelova-
nja je bila izvedba obramb-
nega dneva leta 1978, še
uspešnejši pa jebil letošnji
obrambni dan, prav tako
tudt tekmovanje učencev 7
m 8 razredov osnovnih Šol
ter 1 in 2 letnikov srednjih
šol ob 30 obletnici SLO

Da bi obrambna vzgoja
na šoli bila še uspešnejša.
smo imeli razgovoi z ravna-
teljem, njegovim pomočni-
kom in s predavatetji in
skienili, da bo z novim šot-
skim letom stekla organizi-
rana akcija z namenom, da
bi obrambno vzgojo vktju-
Cili v vse predmete od prve-
ga razreda naprej RVS pa

bodo v okviru aktiva na šoli
in učnega programa sode-
lovali kot mentorji in stro-
kovni predavatelji. pred-
vsem pri specializiranih
predmetih m specializira-
nih organizacijah na šoli S
lakim načinom izobraževa-
nja bo mladina pridobila
potrebno znanje. ki ga bo
praktično pokazata na
obrambnem dnevu «

CIRIL GRAO, KK
ZRVS Dol-BeriČevo-
še ntjakob:

••Naša krajevna orgamza-
cija zajema tri vasi: Berifie-
vo, Dol m Šetjakob. Na po-
dročje naše organizaci|e pa
spada tudi aktiv RVS v de-
lovni organizaciji Belinka

Od prejšnjega leta smo
dosegli lepe uspehe vsami
organizaciji. tesno pa so-
delujemo tudi v krajevm
skupnosti z vserrn DPO m
družbenimi organizacijami
ter drugimi organizacijami
na naŠem področju, kot so
narodna zaščita, civilna za-
Ščita, teritorialna obramba
in druge Tesno sodeluje-
mo tudi z osnovno šolo
Franc Ravbar. na kateri ze-
\o dobro deia obrambni
krožek. njegovi člani pa
imajo tudi primerne unifor-
me z vserni oznakami Z
mladino sodelujemo kot
mentorjt pri obrambni
vzgoji, obrambnem krožku,
pri izvedbi obrambnih dne-
vov in drugje Dobro sode-
lujemo tudi z aktivom RVS
v Belinki. lahko pa bi sode-
lovali še boljSe Aktiv ZK pn
krajevni organizaciji ZRVS
dobro dela. Letos se pri-
pravtjamo ludi na razvitje
prapora. karsmo predvideli

za občinski praznik Ker
smo po številu majhni in
ker smo le vaŠka orgamza-
c*(a. imamo teiave pri zbi-
ranju denarnih sredstev za
prapor Vendar upamo. da
bomo ludi na tem področiu
i.speli« STEVO JAVOR


